
Revizní zpráva Disciplinární komise SSH FF UK, o. s.
k Výroční zprávě o činnosti za akademický rok 2012/2013

Spolek studentů historie FF UK, o. s.

Valná hromada zde

Nám. Jana Palacha 2
Praha 1
116 38

Vážené členky, Vážení členové,

podle článku 5, § 2, odst. 2 JaOŘ předkládám Valné hromadě sdružení Revizní posudek Zprávy o
činnosti a Revizní zprávu o činnosti a hospodaření za akademický rok 2012/2013.

Ad 1
Zprávu o činnosti sdružení za minulé období vypracoval v souladu se zažitou praxí a všemi nařízeními
předseda Spolku Miloš Bělohlávek. Výroční zpráva o činnosti důkladně informuje o průběhu
uplynulého akademického roku na půdě sdružení a hodnotí jednotlivé jeho součásti. Ostatně, jak
bylo také v předchozích letech zvykem.

Inovativní součást předkládané VZ představuje vyjádření místopředsedy sdružení Zdenka Vozára
k jeho činnosti na půdě Studentské unie Univerzity Karlovy (dále jen SUUK). Vzhledem k závažným
skutečnostem, na které místopředseda sdružení poukazuje, DK SSH FF UK, o. s. vyjadřuje následující
stanovisko:

Místopředseda Vozár poukazuje na „hrubé morální přestoupení sfér vlivu“ statuárních orgánů Spolku.
Vzhledem k tomu, že z udané specifikace JaOŘ nemůžeme určit na jaká nařízení se místopředseda
konkrétně odvolává, stanovujeme následující: Vzhledem k tomu, aby nedošlo k vytvoření
nebezpečného precedentu, s odvoláním na JaOŘ čl. 4, § 1, odst. 3, že předseda Spolku „reprezentuje
Sdružení navenek“, nepovažujeme místopředsedou zmiňované skutečnosti za rozpor ve „sférách
vlivu“. Intencí autorů JaOŘ nebylo v žádném případě rozdělování jakýchsi mocenských „sfér vlivu“,
naopak JaOŘ a Stanovy předpokládají konsensuální postup statutárních orgánů Spolku. Ačkoliv
můžeme dát místopředsedovi toliko za pravdu v tom, že předseda Sdružení jednal neuváženě, když
o svých krocích neinformoval ostatní členy Výboru, nejednalo se dle našeho názoru o jakékoliv
přestoupení jeho pravomocí. Předseda zastupuje Sdružení navenek, a to v případě jakýchkoliv
vnějších subjektů, tedy také v případě studentského klubu K4.

V případě LŠIP je poněkud pochybné, pokud místopředseda Vozár kritizuje Moniku Stachovou za
nevyhotovení „Správy o stave organizácie“, o kterou ji dle zjištěných skutečností požádal až 2. srpna
2013, přičemž zasedání Výboru Spolku se konalo 5. srpna 2013. A to navzdory převzetí plné
odpovědnosti za tuto agendu již na zasedání Výboru Spolku 30. května 2013.

Ad 2

Viz Revizní zpráva k Mimořádné účetní uzávěrce

V Praze 9. Října 2013 Jaromír MRŇKA



Předseda Disciplinární
komise


